
Zápis č. 10 z jednání Finanční komise AS VŠE 

Datum a čas jednání:  19. října 2020 od 9:00  

Přítomni:      prof. Král, Mgr. Čapková, Ing. Mazouch, doc. Zelenka 

Omluveni:      Ing. Stehlíková, Ing. Ševčíková, PhDr. Váňa 

Host:      Ing. Tomáš Zouhar  

Jednání komise proběhlo elektronicky prostřednictvím MS TEAMS.  

Ing. Ševčíková zaslala mailem vyjádření, že k níže uvedeným projednávaným materiálům nemá žádné 

zásadní připomínky.  

Finanční komisi AS VŠE byl zaslán k projednání Institucionální plán Vysoké školy ekonomické 

v Praze pro rok 2021, a to ve formě dvou dokumentů: 

1. Institucionální plán Vysoké školy ekonomické v Praze pro rok 2021 – textová část a 

2. Institucionální plán Vysoké školy ekonomické v Praze pro rok 2021 – rozpočet. 

  

Finanční komise projednala oba výše uvedené materiály následujícím způsobem: členové finanční 

komise nejprve požádali o úvodní slovo kvestora VŠE Ing. Tomáše Zouhara;  ten pak v návazné 

diskusi reagoval na náměty a otázky přítomných členů finanční komise.  

 

Po diskusi proběhlo hlasování k předloženým materiálům s následujícím závěrem, který byl 

jednomyslně schválen: 

 

Finanční komise AS VŠE v Praze schvaluje Institucionální plán Vysoké školy ekonomické 

v Praze pro rok 2021. 

Zároveň finanční komise doporučuje tento závěr přijmout i jednání AS VŠE. 

Přítomní členové finanční komise zároveň shromáždili drobné formulační náměty na úpravy textu a 

požádali prof. Krále, aby tyto náměty zaslal „krátkou cestou“ prorektorce Štěrbové k zapracování do 

finální verze materiálu.  

Jednání bylo ukončeno 19. října 2020 v 9:40 hodin. 

 

Praha 19. října 2020   

 

Zapsal: Bohumil Král, předseda Finanční komise AS VŠE 


